

Title (en)

Abrasive blasting machine with several working stations.

Title (de)

Mehrstationenstrahlbearbeitungsmaschine.

Title (fr)

Machine pour le traitement au moyen d'un jet comportant plusieurs postes de travail.

Publication

EP 0021359 A1 19810107 (DE)

Application

EP 80103443 A 19800620

Priority

CH 609079 A 19790629

Abstract (en)

[origin: ES8105611A1] A multistation blast processing machine has a conveyor formed as a wheel (2) for workpieces (6) held in several receiving chambers (5) by means of holding devices (13, 13a). Two workpieces (6) are held in axially spaced relationship in each chamber and are conveyed by cyclic rotation of the wheel (2) to two blast processing stations (8, 8a) and into one loading and discharging station (7). The chambers (5) distributed evenly over the periphery are separated by walls (9) attached to the wheel (2) so that they form, with the surrounding blast housing (1), closed blasting chambers (10) in the area of the blast processing stations (8, 8a). This permits blast processing of the workpieces (6) in two stations even during the drum processing, discharging and loading of the workpieces in the third station.

Abstract (de)

Die Maschine weist einen als Rad (2) ausgebildeten Förderer für in mehreren Aufnahmestationen mittels Haltevorrichtungen stürzseitig gehaltene Werkstücke (6) auf. Jeweils zwei in einer Aufnahmestation hintereinander liegende Werkstücke (6) werden durch taktweises Drehen des Rades (2) in zwei Strahlbehandlungsstationen (8, 8a) und eine Be- und Entladungsstation (7) gefördert. Die umfangsmäßig gleichmäßig verteilten Aufnahmestationen sind derart mit am Rad (2) befestigten Wänden (9) umgeben, daß sie zusammen mit dem umgebenden Strahlgehäuse (1) im Bereich der Strahlbehandlungsstationen (8, 8a) eine geschlossene Strahlkammer (10) bilden. Dies ermöglicht eine Strahlbehandlung der Werkstücke (6) in zwei Aufnahmestationen auch während dem Austrommeln, Ent- und Beladen von Werkstücken (6) in der dritten Aufnahmestation.

IPC 1-7

B24C 3/18

IPC 8 full level

B24C 3/18 (2006.01)

CPC (source: EP US)

B24C 3/18 (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- US 1605731 A 19261102 - HOEVEL HERMAN F
- US 2629207 A 19530224 - GLADFELTER WILTIE I, et al
- US 4001977 A 19770111 - SCHRADER DONALD E

Cited by

DE3309619A1; EP0120247A3

Designated contracting state (EPC)

AT BE DE FR GB IT SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0021359 A1 19810107; EP 0021359 B1 19830525; AT E3514 T1 19830615; CH 636790 A5 19830630; CS 219284 B2 19830325;
DE 3063461 D1 19830707; ES 492852 A0 19810601; ES 8105611 A1 19810601; PT 71398 A 19800701; US 4355490 A 19821026

DOCDB simple family (application)

EP 80103443 A 19800620; AT 80103443 T 19800620; CH 609079 A 19790629; CS 436380 A 19800620; DE 3063461 T 19800620;
ES 492852 A 19800627; PT 7139880 A 19800616; US 16257380 A 19800624